
Več samoupravnega
dogovarjanja in odločanja
tudi pri strelcih?

Prazne (in štare)
puške

V prostorih občinske skupščine so se v sredo 9.
maja sestali člani občinske Strelske zveze na svoji
redni volilni skupščini. Poleg obširnega dnevnega
reda, so bila podeljena priznanja in pokali za dose-
žene rezultate v tekmovanju, ter državna odlikova-
nja. Prejeli so jih: Franc Draginc in Vojislav Mlade-
novič red republike z bronastim vencem, Rudi Jak-
hel in Franc Kušar red zaslug za narod s srebrno
zvezdo in Maruša Ceglar red dela s srebrnim ven-
cem.

Vse je kazalo, da bo volilna skupščina potekala v
nemotenih tirnicah vse do konca, toda zataknilo se
je pri 4. točki dnevnega reda, to je v razpravi po po-
ročilih dosedanjega izvršnega odbora. Prisotni, med
njimi številni predstavniki mestne in republiške strel-
ske zveze, so lahko prisluhnili s kakšnimi problemi
se ubadajo strelske družine, predvsem občinska
strelska zveza, ki je ena najboljših v okviru mestne
zveze. Da je pomanjkanje najnujnejših prostorov ka-
terekoli strelske družine, zastarelo orožje (denarja ni
za nabavo novega), drago strelivo katerega tudi ni
na pretek, je že vsem znano, pa vendar člani strel-
skih družin dosegajo omembe vredne rezultate.

Toda nedopustno je, da na primer SD Proleter ter
njihov predstavnik Bogdan Mitič, izkoristijo skupš-
čino za »pranje umazan6ga perila«,kot temu najraje
rečemo, to je, reševanje medsebojnih sporov, med-
tem ko njihovih predstavnikov ni bilo na šestih rednih
sejah, upravnega odbora bojkotirali so 3 interna in 3
ligaška tekmovanja.

Čeprav ima SD Proleter ppmebne zasluge pri
slrelskem športu, pa tudi Mitič,,Q<e gre prezreti, da
imajo tudi druge SD pomembne.zasluge pri razvoju
te športne zvrsti, ki ni samo šport, pač pa je koristen
člen v verigi SLO in TO, so med drugim poudarili
razpravljavci. še vrsto drugih svetlejštfi strani pa tudi
nepravilnosti bi lahko našteli, vendar nam odmerjeni
prostor tega ne dopušča. Vse pa kljub temu ni tako
črno, kot je kazalo na volilni skupščini, toda treba bo
sesti za skupno mizo in tam rešiti težave ki tarejo ene
kot druge. Ce smo zapisali, da je občinska strelska
zveza ena med najboljšimi, to tudi drži in nemara
bodo kljub težavam z uspehi nadaljevali, toda treba
se bo sprijazniti z dejstvom, da strelska z veza temelji
na samoupravnem dogovarjanju in odločanju, to pa
naj velja tudi za strelske družine in njih posamezni-
ke. Ob koncu volilne skupščine, so razrešili doseda-
nji Izvršni odbor ter komisije, za novega predsednika
občinske zveze pa je bil izvdjen Janez Peternel.
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